
Referat fra FAU møte Mandag 17.02.14
Tilstede: Thomas (l), Oddvar (7), Rune (7), Vibeke (l), Torill (6), Bent Inge (6), Hilde (3), Ingrid (4),

Tone (2), Lisbeth (l eller 3), Einar (4), Karoline (2), Trude (5), Yvonne (3) og Torill (l).
Representant fra skolen: Hilde Reikstad

Neste møte er satt til Mandag 31.03.14 klokken 19:30

Sak 25 2013/2014 --  Saker fra skolen

l. Trivselsleder
Trivselsleder er på plass fra 4- 7 trinn. Tiltaket virker populært blant elevene.
Foreløpig er det Fun battle og Kubb som er satt i gang, og det er planer om å
få på plass kanonball i nær fremtid.
Man kan lese mer om programmet på www.trivselsleder.no

2. Garderobeaksjonen
Det er nå 3 klasser som kjemper om førsteplassen.
Elevrådet gjør en god jobb med denne aksjonen, og elevene er engasjerte!

3. Elevundersøkelse
I følge elevundersøkelsen er mobbing gått ned fra tidligere år.
For lærerne er der folrus på mobbesirkelen hentet fra Olweusprogrammet.
Lærerne har også fått opplæring i hvordan holde klassemøter.
Man kan finne undersøkelsen på www.skoleporten.no

Sak 26 2013/2014 -- Innmeldte saker fra Fau

l. Økonomisk støtte til elevarrangementer
Det kan søkes om midler til elevarrangementer fra F AU. Nødvendig info
finner man på nettsidene til F AU. Det gis ikke stotte til enkeltstående/
klassevise arrangementer, men til arrangementer som går på enten hele
småtrinnet eller mellomtrinnet.
Det opprettes en underkomite for å utrede mulige endringer.
Denne gruppen ledes av Oddvar. Thomas og Vibeke er med i gruppen.

2. Bruk av arstimer til gymnastikk
Det er pr i dag praksis på å fjerne gymtimer for å "spare" til for eksempel
fjellturer. Det tas kun timer fra gym/ svømming. Det tas ikke fra andre fag.
Fau mener det kan være hensiktsmessig å flytte litt av tiden fra andre fag da
det allerede er lite gym / svømming. Et argument er at det er fullt mulig å
flette andre fag inn i for eksempel en fjelltur. Dette må dislrnteres på
ldassenivå.



Sak 27 2013/2014 - Tilbakemelding ra skoleeierbes»k v/Yvonne

l. Yvonne refererte fra skoleeier møtet.
Dette er et møte med skoleeier ved fagsjef og enhetsleder.
Fra skolen sin side var elevrådsleder og nestleder i tillegg til F AU, lærere
og rektor.

Dette er en positiv møtearena for de ulike brnkergrnppene.
Se eget referat fra dette møtet (ikke klart enda).

Sak 28 2013/2014- Oppdaterings arshjul

1. Tiltak på trim1 nivå
Dette punktet ble utsatt pga liten tid på møtet.

Sak 29 2013/2014 - Opplzering klassekontakter / FAU

1. Foreløpig savner vi god opplæring av klassekontakter og F AU representanter.
Det bør settes opp et møte mellom F AU og klassekontakter. Dette bør komme
på plass allerede i vår slik at vi er klar til neste semester. Forntsetningen for
dette er at klassekontakter er på plass i de forskjellige klassene.
Oddvar tar tak i dette.

Sak 30 2013/2014 -- Tilbakemelding fra arbeidsgrupper

Psykososialt

Det er blitt gjort mye arbeid i forbindelse med å få på plass en temakveld.

Det ble opprettet kontakt med Olweusprogrammet på Universitetet, de kunne ikke
stille - men Andre Baraldsnes fikk anledning til å komme til oss i privat regi. Dette
ble forkastet i FAU.
Det har vert holdt møte med Per-Ole Ekker, MOT koordinator, men det kom ikke noe
ut av dette for Alversund sin del. MOT driver på ungdomsskolen, og de driver direkte
mot elevene - ikke mot foreldre. MOT kommer også til elevene på Alversund når de
når 7 trinn for afortelle om seg selv og det de driver med.

Se også mail fra Vibeke som oppsummerer dette arbeidet bra.

Man er ikke kommet i mål med dette og det jobbes nå med å få på plass et opplegg i
forbindelse med skolestart 2014/2015.

Yvonne hadde god erfaring med et opplegg som ble kjørt på Lindås skole og kommer
med innspill til Vibeke på det praktiske før neste møte.



Trafikk

l. Skolebuss: Her blir folruset videre å sihe at ikke dispensasjon til å kjøre uten
sitteplasser til skolebarna blir benyttet 2014 / 2015.
F AU har fått svar fra Rådmannen. I brevet blir vi informert om at saken vil få
l. prioritert av Skyss og Nobina og at han vil følge saken videre.

2. Gangfelt ved Hilland: Denne saken kan nå avsluttes.

3. Sakene med sikring av fortau ved bro, og trafikksituasjonen ved Gabben:
Disse sakene ma diskuteres videre i trafikkgruppen for det kan konkluderes.

4. Trærne ved Alvermarka: Ståle følger dette opp videre.

5. Sykkelaksjonen til våren: Planleggingen av denne starter for neste Fau møte.

6. Trafikkaksjon: Onsdag 22.01 .14 ble det organisert ny trafikkaksjon.
Behovet for 2 skilt meldte seg på denne aksjonen:
a) Skilt ved innkjøring til lærer parkeringen som oppgir det som forbudt

for uvedkommende mellom 07:30 og 15:30
b) Ved busslommen skulle det vert et skilt som gjorde det forbudt å

stoppe på busslommen mellom 07:30 og 08:30 for ordiner trafikk
(ikke buss).

7. Veilys: Veilysene på vei fra Alvermarka er nå utbedret.

Bygg/  Renovering

Det ble ikke tatt opp noe på dette punktet

Sak 31 2013/2014 - Sammensetning FAU v&r 2014-02-17

Det ble ikke tid til å diskutere denne saken

Sak 32 2013/2014 - Eventuelt

l. Her ble tatt opp spørsmål om 17. Mai komiteen sine økonomiske rammer i
forhold til å skaffe telt. Dette blir opp til 17. Mai komiteen.

Det ble ogsa diskutert litt rundt problemstillingene forrige komite hadde.

2. Rektorstillingen skal lyses ut i vår.
Fau ønsker dialog med personalavdelingen i forhold til å oppnå god
rekrutering. Underkomit€en for aktiviteter tar tak i dette og utformer et brev pa
første møte.


